
Pukinin negocjuje z drogowcami. Znamy wynik rozmów w
Łodzi
data aktualizacji: 2021.02.04  autor: Włodzimierz Szczepański

Poseł Grzegorz Wojciechowski uczestniczył także w delegacji do Łodzi. Rozmawiano o problemie Pukinina.. (fot. Barosz Nowakowski)

W środę (3.02) silna grupa, reprezentująca mieszkańców Pukinina pojechała do Mirosława
Kuklińskiego dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi.

Radna Kamila Bors wraz z mieszkańcami Pukinina konsekwentnie walczy o zapewnienie
bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej, która przecina ich wieś. Najchętniej widzieliby budowę
ronda na skrzyżowaniu z drogą na Sadkowice. Dla mieszkańców najważniejszą kwestią jest
bezpieczeństwo dzieci, które chodzą do szkoły wzdłuż tej ruchliwej trasy.

Czytaj także: - Mieszkańcy Pukinina chcą czuć się bezpiecznie. Oczekują od władz województwa
działania

W środę na rozmowę z Mirosławem Kuklińskim, dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzki oprócz
radnej pojechali: wójt Michał Michalik, radny powiatowy Paweł Jakubowski, a także senator Rafał
Ambroziak oraz poseł Grzegorz Wojciechowski.

https://rawa.eglos.pl/aktualnosci/item/37574-mieszkancy-pukinina-chca-czuc-sie-bezpiecznie-oczekuja-od-wladz-wojewodztwa-dzialania
https://rawa.eglos.pl/aktualnosci/item/37574-mieszkancy-pukinina-chca-czuc-sie-bezpiecznie-oczekuja-od-wladz-wojewodztwa-dzialania


Z najważniejszych ustaleń to m.in.dodatkowe doświetlenie przejść dla pieszych oraz przyjazd do
Pukinina na wizję lokalną dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich.

Więcej wkrótce w „Głosie Rawy Mazowieckiej i Okolicy”.
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